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– Ko Saulkrastu pašvaldība domā

Ko Saulkrastu pašvaldība domā darīt bez valdības noteiktiem ierobežojumiem,lai
samazinātu Covid 19 izplatību?21.un 22.martā Saulkrasti ir pārpildīti ar iebraucējiem, kuri
bariem iet kafejnīcās,veikalos,neievērojot nekādu valdības noteikto 2 metru
attālumu.Veikalos nav ne cimdu ,ne roku dezinfekcijas līdzekļu pircējiem,veikalu kases
darbinieki ir pilnīgi bez kādiem individuāliem aizsarglīdzekļiem.Un izbrīnu rada
Saulkrastu iedzīvotāji,98% arī darba dienās izturas tā kā būtu no meža iznākuši un neko
nebūtu dzirdējuši ne par Covid,ne tā ierobežošanu.Kārtība ir vienīgi pie”” Mana
aptieka”.Kas sestdienās notiek TOP veikalā!Tur būtu nepieciešams regulēt pircēju
plūsmu,veikals saviem spēkiem to nevar realizēt.Vai nebūtu pienācis laiks sadarboties un
iesaistīt pašvaldības policiju,nesakiet,ka viņiem nav tāds pakalpojums,ir pienācis
brīdis,kad ir jāsadarbojas,kad nevar vienaldzīgi novilkt robežu un teikt -tādu pakalpojumu
nepiedāvājam.Varbūt pienācis brīdis pašvaldībai padomāt par pamatiedzīvotājiem,kas šeit
dzīvo un maksā nodokļus,nevis attaisnoties,ka Saulkrastu uzņēmējiem izdevīgi iebraucēju
pūļi.(un paskatamies attiecīgā datu bāzē kā uzņēmēji maksā nodokļus).


